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ZAPISNIK  

 
26. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 

ki je bila v torek, 21. 11. 2017 ob 17.00, v Veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Bojan Drole, Klemen Grahelj, Martina 
Kenda, Katja Kragelj Jug, Karel Laharnar, Friderik Lapanja, Florjan Leban, Gorazd Leban, Aleš Manfreda, 

Borut Nikolaš, Danijel Oblak, Dragomir Rijavec, Jasna Rot, Valter Valentinuzzi, Renata Pavc, Klemen 

Šavli, Tomaž Štenkler. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: /.  
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 

 
OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan, člani občinske uprave: direktor občinske uprave Davorin 

Simčič, vodja Oddelka za okolje in prostor mag. Miran Drole, vodja Oddelka za gospodarstvo, 

negospodarstvo in finance Janja Bičič, pomočnik vodje oddelka za okolje in prostor za vodenje investicij 
Borut Rovšček, višji svetovalec za družbene dejavnosti mag. Matjaž Kos, višja svetovalka za odnose z 

javnostjo in protokol Špela Kranjc, tajnica župana in OS Martina Špolad, mag. Almira Pirih (k 6. točki 
dnevnega reda), Branko Velišček (k 7. točki dnevnega reda). 

 

NADZORNI ODBOR: Milena Velišček 
 

NOVINARJI: KA-TV (Marjan Černigoj),  Matej Kavčič (Primorski val). 

 

 
 

K 1. točki dnevnega reda.  
Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

 
Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan.  

Na začetku seje je bilo prisotnih 17 članov OS. Seje se še niso udeležili mag. Matej Skočir, Janja Hadalin, 

Matjaž Žbogar, Maša Klavora. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo na dnevni red. Razpravljavcev ni bilo. 
Predsedujoči je predlagani dnevni red dal na glasovanje:  

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  
2. Razprava in sklepanje o zapisniku 25. seje občinskega sveta. 

3. Vprašanja in predlogi.  
4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2018, v prvi obravnavi. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine 

Tolmin, v prvi obravnavi.  
6. Obravnava poročila  Nadzornega odbora o nadzoru poslovanja Javnega zavoda Posoški razvojni 

center v letih 2015 in 2016.    
7. Volitve in imenovanja.  

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 16 članov OS. Člani OS so z 16 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
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S K L E P 

 
Sprejme se predlagani dnevni red. 

 

DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  
2. Razprava in sklepanje o zapisniku 25. seje občinskega sveta. 

3. Vprašanja in predlogi.  
4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2017, v prvi 

obravnavi. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske 
uprave Občine Tolmin, v prvi obravnavi.  

6. Obravnava poročila  Nadzornega odbora o nadzoru poslovanja Javnega zavoda Posoški 
razvojni center v letih 2015 in 2016.    

7. Volitve in imenovanja. 

 
 

 
K 2. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o zapisniku 25. seje občinskega sveta.  
 

Predsedujoči je odprl razpravo na zapisnik 25. seje OS.  

Razpravljavcev ni bilo. 
 

Ob 17.06 se je seje udeležil mag. Matej Skočir, sejo je nadaljevalo 18 prisotnih članov občinskega sveta.   
 

Predsedujoči je dal predlog zapisnika na glasovanje. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 18 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se zapisnik 25. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

 
Ob 17.07 se je seje udeležil Matjaž Žbogar. Sejo je nadaljevalo 19 prisotnih članov občinskega sveta. 

 
 

K 3. točki dnevnega reda. 

Vprašanja in predlogi.  
 

Valter Valentinuzzi je povedal, da je na 25. seji Občinskega sveta Občine Tolmin, 17. 10. 2017, dvakrat 
postavil vprašanje o izdaji odločbe Lekarni Tolmin. Ponovno je vprašal ali je bila odločba izdana. 

 

Župan je dejal, da je bil odgovor podan jasno, ter da se počaka na pojasnila Ustavnega sodišča. 
 

Valterja Valentinuzzija je zanimalo tudi, če je Občina Tolmin odgovorila na prošnjo Lekarne Tolmin. 
 

Davorin Simčič je povedal, da je bil odgovor podan. V preteklih mesecih je potekalo dogovarjanje med 
Občino Tolmin in Lekarno Tolmin, vendar do enotnega stališča niso prišli in tako je tudi ostalo.  

 

Ob 17.09 se je seja udeležila Janja Hadalin. Sejo je nadaljevalo 20 prisotnih članov občinskega sveta.  
 

Renata Pavc je opozorila, da na novi spletni strani Občine Tolmin ni možno dostopati do gradiva 
Občinskega sveta. 

 

Davorin Simčič je pojasnil, da še vedno potekajo prenosi iz stare spletne strani in ob tej aktivnosti nova 
spletna stran ne deluje v celoti. Prenosi bodo v kratkem dokončani in težave bodo odpravljene. 
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Matjaž Žbogar je postavil vprašanje o urejanju spominske sobe Ivana Preglja na Mostu na Soči. 

Nadaljeval je s problematiko povečane prisotnosti divjih zveri na območju Občine Tolmin. Gre predvsem 
za volkove in medvede. Povzročajo veliko škodo na poljščinah in pri živini, prav tako prisotnost zveri 

lahko negativno vpliva na razvoj turizma v občini. Predlagal je, da naj Občina spremlja problematiko in 

skupaj s pristojnimi organizacijami pritiska na odgovorne. 
 

Matjaž Kos je povedal, da potekajo pogovori s sorodnico Ivana Preglja o odkupu njegove zbirke. V okviru 
tega projekta pa se Ministrstvo za kulturo in Tolminski muzej dogovarjata za primerno prezentacijo v 

domačem okolišu. 
 

 

K 4. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2017, v prvi 

obravnavi. 
 

Uvodno predstavitev je podal župan Uroš Brežan. Poudaril je sledeče:  

 
- Gospodarski kazalniki so dobri, kar dokazuje tudi dvig povprečnine na 551 eur. Občine kljub 

temu niso zadovoljne in bo zato Državni svet najverjetneje sprejel veto. 
- Z Vlado RS je sprejet dogovor o sofinanciranju investicij v skladu s 23. členom, na podlagi 

katerega občine dobijo 3% nepovratnih sredstev in 3% povratnih sredstev, kar za občino Tolmin 
pomeni 2 x 0,5 mio eur. 

- Povzel je prihodke in odhodke in povedal, da se bo občina zadolžila za približno 3.594.000,00 

eur. 
- Podpisan je dogovor za razvoj regije v katerem Občina Tolmin sodeluje v 1. delu dogovora v 

Regijskem štipendijskem skladu (2 mio eur do leta 2022), v izgradnji 4. razvojne osi (31 mio 
eur do leta 2020) kamor so uvrščeni cestni odseki Želin-Dolenja Trebuša, Dolenja Trebuša-

Bača(tunel) in obvoznica Tolmin. V 2. delu dogovora za razvoj regije gre za spremembo 

kohezijske politike. Obetajo se boljši časi za daljinske kolesarske povezave (2,8 mio eur do leta 
2023 iz evropskih sredstev). Podpis tega dela sledi pomladi 2018. 

- Čezmejno sodelovanje Slovenija – Italija: prijavljeni so bili trije projekti, pri čemer je bil uspešen 
projekt LIGHTINGSOLUTIONS v višini 200.00,00 eur s katerim se je obnovila razsvetljava v ŠC 

Tolmin. Ostala projekta, trajnostna mobilnost in padalstvo, nista bila uspešna. Pripravljajo se 

strateški projekti za Pot miru in za investicijo v Javorco. Čakanje na odločitev Evropske komisije 
o podelitvi naziva Evropska kulturna dediščina za cerkev Sv. Duha v Javorci. 

- Čezmejni projekti Slovenija – Avstrija, v katerih sodeluje Javni zavod Turizem dolina Soče s 
pešpotjo Alpe Adria Trail. 

- Na podlagi CPS se bo občina marca 2018 prijavila na razpis za prometno ureditev poslovne cone 
Na Logu. 

- LAS in TDS (Turizem dolina Soče) skupno delujejo pri trajnostnem razvoju turizma in projektu 

Naše ribe (ureditev poti ob Tolminki), oživitvi starega mestnega jedra Tolmina, ureditvi desnega 
brega Soče na Mostu na Soči, ter pri razvoju Podbrda. 

- Pripravljajo se projekti za naslednje ideje: pohodniške poti v Julijskih Alpah (skupaj z 
Gorenjsko), tematske poti LAS (pešpot Kanalski, Tolminski Lom), kjer je namen priti do modela 

vzdrževanja poti, v TNP urediti mlekarno Čadrg in postaviti učno pot Razor. 

- Med večje in finančno zahtevnejše projekte v proračunu spadajo: komunalna ureditev za OPPN 
Modrej, projektiranje komunalne opremljenosti OPPN Šentviška Gora, projektiranje OPPN Žabče 

za individualne gradnje, ter nakup bivše poslovne stavbe Elektra Primorske v Zalogu in v okviru 
le-te ureditev depoja za Tolminski muzej in neprofitna stanovanja, prvi del ureditve vodooskrbe 

za Tolminski Lom, obnova čistilne naprave v Volčah, prenova stadiona Brajda – v decembru 
dokončna potrditev idejne zasnove, dokumentacija za prijavo na razpis pripravljeni, viri 

financiranja občinski proračun, država, Zavod za šport RS. 

- Aktivaciji programa za mlade je namenjeno 56.000,00 eur. 
- Dokončanje ceste v Tolminska korita. 

- Vzdrževalna dela pred preplastitvijo na cesti v Kneške Ravne. 
- Postavitev ograj in mrež v Tolminskih koritih (prizadevanje za (so)financiranje iz države, na 

podlagi zakona o financiranju TNP-ja). 

- Financiranje štirih KS (4 x 15.000,00 eur). 
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- Proračun je pripravljen na podlagi predlogov na OS, na KS, občinske uprave, dokumentov za 

cestno infrastrukturo, poročil Komunale Tolmin, na podlagi predlogov podjetij, vključeni vsi deli 
občine. 

 

Ob 17.30 se je seje udeležila Maša Klavora. Sejo je nadaljevalo 21 prisotnih svetnikov. 
 

Ob 17.40 se je seje udeležil Danijel Oblak. Sejo je nadaljevalo 22 prisotnih svetnikov. 
 

Po uvodu, ki ga je podal župan so predsedniki odborov občinskega sveta podali poročila s sej posameznih 
odborov, ki so obravnavali proračun.  

 

Odbor za družbene dejavnosti, poročala je Maša Klavora, predlog je primeren za obravnavo na OS, 
okvirno strinjanje s predlogom. 

 
Odbor za okolje in prostor in odbor za gospodarske javne službe in promet, poročal je Tomaž Štenkler, 

dodali so pobude s strani članov odborov v zapisnik seje, predlog je primeren za obravnavo na OS. 

 
Odbor za gospodarstvo, poročal je Matej Skočir, seja odbora je bila dolga, predlog je primeren za 

obravnavo na OS. 
 

Odbor za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja, poročal je Matjaž Žbogar, pripombe zapisali v zapisnik, 
predlog je primeren za obravnavo na OS. 

 

Statutarno pravna komisija, poročal je Danijel Oblak, predlog je s pravnega vidika primeren za 
obravnavo na OS. 

 
Nadzorni odbor, poročala je Milena Velišček, obravnavali vse dokumente proračuna, dokumenti niso v 

neskladju, predlagajo, da se občinski svet sprejme proračun in ne kot Odlok o proračunu. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

 
Valter Valentinuzzi je povedal, da je predloge podal že na odborih, vendar je želel nekatera ponovno 

izpostaviti.  

- Dejal je, da ga moti posredovanje podatkov o realizaciji, ki obsega obdobje do vključno z 
oktobrom 2017, predlagal je dodaten stolpec, kjer naj se upošteva projekcija do novega leta.  

- Izpostavil je prenose na odhodkovni strani, ki se vlečejo iz leta v leto. 
- Želel je, da se poroča o večjih projektih, da se predstavi vsebina. 

- Pričakuje, da bo župan v prihodnje ponovno povabil vse stranke, liste k podaji predlogov za 
proračun. 

- Menil je, da mesto Tolmin nima velike participacije pri proračunu. 

- Predlagal je, da se pred 2. branjem predstavi projekte v vrednosti nad 50.000,00 eur. 
- Občina naj se poveže s PP Tolmin in uredi parkirišče za stanovalce za stavbo policije. 

- Uredi naj se odsek pešpoti od Tumovega drevoreda  do Loga (ob deževju je blatno). 
- Uredi naj se pešpot iz ŠC proti ulici Pod Brajdo (makadamski del). 

- Za lokal v Kinodvorani je 30.000,00 prevelik vložek v opremo. 

- Težko si predstavlja gradnjo obvoznice in potekanje festivalov, v festivalski prostor se je veliko 
vlagalo, sklene naj se dolgoročnejša pogodba, dela se raziskava. 

- V skladu s CPS predlaga v NRP prekop med Prekomorskimi in Zalogom, ter povezavo Dolje –Na 

Logu. 

- V NRP naj se umesti dvonivojsko parkirišče v Tolminu. 

- Do naslednje turistične sezone predlaga ureditev sezonskega avtobusnega parkirišča na 

Šterklepcih. 

- Spremeni naj se prometni režim v centru mesta. 

- Brv Volče; pri pokopališču – naravovarstveniki ne morejo biti ovira. 

- Za center mesta (staro jedro) naj se naredi javni natečaj pred morebitno selitvijo policije. 

- Ustanovi naj se sklad za drevesa. 

- Športni park Brajda - ali se bo pripravljal predviden OPPN (hotel, bazen). 

- Kdaj bo predstavljen projekt Gregorčičeve, ureditev okolice ŠC, Na Logu, ureditev od križišča 

do ulice P. Skalarja, brv pri Gadiči. 
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- Ob koncu svoje razprave je županu predal predloge Liste DOR v pisni obliki. 

 
V zvezi s predlogi oziroma vprašanji, ki jih je podal član občinskega sveta Valter Valentinuzzi so župan 

in posamezni zaposleni v občinski upravi podali naslednje odgovore:  

 
Miran Drole: 

- CPS je odprla vrsto vprašanj, potreben redosled dolgoročnega načrtovanja. 
- Poti so problem urejanja, pridobivanja zemljišč. 

- Brv Volče – predlaga, da se predstavnike Zavoda za varstvo narave povabi na sejo OS in naj 
podajo in pojasnijo razloge za nasprotovanje gradnji, točko naj se uvrsti v Načrt dela OS. 

- Ne predvideva se Odloka o drevninah, temveč program upravljanja drevnin, saj se tako zagotovi 

možnost hitrejšega ukrepanja odgovornim institucijam, ob koncu leta naj bi nastala javna 
predstavitev upravljanja drevnin na  desetih območij mesta Tolmin, ki bo obvezujoča za vse. 

- Podoba ureditve Gregorčičeve ulice je bila v preteklosti že predstavljena, drevnine bodo 
umeščene v skladu s pobudami oz. načrtom predstavljenim na delavnicah. 

- Cestnoprometna ureditev cone Na Logu je v usklajevanju, potekajo pogovori o pridobitvi 

zemljišč, 180.000,00 eur vreden projekt. 
- KS Tolmin želi urediti območje pred svojo stavbo, trenutno ni namere po spreminjanju 

semaforiziranega križišča, območje se bo urejalo parcialno. 
- Brv Gadiča – denar je namenjen izvedbi natečaja v celoti, vključeno je presojanje vodnega 

režima, vodi ga društvo arhitektov.  
 

Borut Rovšček: 

- Ponovno je poudaril, da problem realizacije izvira iz občutnega dviga cen gradbenih storitev, do 
katerega je prišlo v letošnjem letu in razpoložljivosti gradbenih podjetij. 

- Pri izvedbi ureditvenih del pred šolskim centrom so bila dela omejena na poletni čas, ko tam ni 
pouka. 

- Trenutno se podpisujejo pogodbe za ureditev Gregorčičeve ulice, za dokončanje ceste v Korita 

in za Markaduc. 
- Gregorčičeva ulica je bila predstavljena leta 2012, trenutno se čaka na umestitev drevnin. 

- Pri Hoferju gre za razširitev cestišča in nato izvedbo predvidenega spremenjenega voznega  
režima. 

 

      Davorin Simčič: 
- Pešpot od ŠC do Pod Brajdo: lastnica zemljišča ne pristaja na nikakršne pogovore in zato ni moč 

urediti tega dela pešpoti. 
- Povezovalna pot Tumov drevored – Na Logu, gre za enako problematiko kot pri prej omenjeni 

poti, z lastnico je težko vzpostaviti stik. 
- PP Tolmin – dolgotrajen postopek, policijska uprava izkazuje zelo majhen interes po selitvi na 

drugo lokacijo, parkirišča za stavbo ne dajo na uporabo zaradi lastnih standardov varovanja, 

občinska uprava pa se zaveda, da dokler to ne bo realizirano, ne bo ustrezne rešitve za ureditev 
starega mestnega jedra, je pa občina pridobila zemljišče, ki meji na omenjeno parkirišče, s 

čimer bo v prihodnosti možno urediti izvoz iz le-tega. 
 

     Župan: 

- Kinogledališče – bar, razpis za oddajo lokala v najemu ni bil uspešen, zastavljeno, da se nameni 
30.000,00 eur za opremo, saj se ocenjuje, da je to vstopna ovira, cilj pa je oživitev trga za 

Kinogledališčem. 
    

     Friderik Lapanja: 
- Pričakoval je sooblikovanje proračuna s strankami, listami in KS-ji. 

- Zakaj in kje naj bi bila brv Gadiča? 

- Ohrani naj se semaforizirano križišče zaradi potreb avtošol. 
- Sanacija mostu na Slapu v NRP za 2018, sedaj v 2019, most je nujno vzdrževati. 

- Predlaga, da se uvrsti program za starejše z manjšim zneskom, ter ustanovitev delovne skupine. 
- Zadovoljen ker je v NRP-ju predviden nakup zemljišč za parkirišče na Slapu ob Idrijci in KUP. 

- LAS ne deluje, ni programa za zasvojence, odvisnike. 

- ČN Volče, se ne strinja, da se financira iz proračuna. 
- Predlog proračuna jemlje kot osnutek, ga pa ne bo podprl. 
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V zvezi s predlogi oziroma vprašanji, ki jih je podal član občinskega sveta Friderik Lapanja so župan 

in posamezni zaposleni v občinski upravi podali naslednje odgovore:  
 

Miran Drole: 

- Lokacijo Brvi Gadiča si je najlažje predstavljati s sledenjem poteka daljnovoda na delu od izliva 
Gadiče v jezero do roba Bučenice. 

- Ni bilo govora o ukinitvi semaforiziranega križišča v centru, postavljen bo nov semafor v sklopu 
obvoznice. 

- Lastnik komunalne opreme je občina, ta daje opremo v najem Komunali, Komunala plača v 
proračun, zato se ČN financira iz proračuna. 

 

Matjaž Kos: 
- Se strinja, da je potrebno razmisliti tudi o problemu zasvojenosti v občini Tolmin, občani se 

zdravijo v Novi Gorici, potrebno oživiti LAS proti zasvojenosti. 
- Program za mlade, z malo denarja je bilo doslej narejeno veliko. 

- Obstaja že delovna skupina za starejše, čaka se na vprašalnike, nadaljevalo se bo na podlagi 

analize na Odboru za družbene dejavnosti. 
 

Župan: 
- Most na Slapu ob Idrijci je pregledan, statično ni problematičen, moti le njegov izgled, KS ima 

interes za vložek proračunskega denarja drugje. 
- Res je, stranke in liste niso bile povabljene zaradi časovne stiske pri oblikovanju proračuna, 

proračun je izdelan v skladu z zakonom, imajo vsi možnost podati svoja mnenja, predloge. 

- Do pripomb na proračun se bo opredelil in uvrstil, kar bo mogoče in smiselno. 
- Že ta predlog predvideva zadolžitev, proračun je odločanje o prioritetah. 

 
Renata Pavc: 

- V preteklem letu je bila gesta povabila na usklajevanje proračuna dobro sprejeta in si jo želi 

tudi v prihodnosti. 
- Dobro je, ker je proračun pravočasen, težko razumljiva celota, saj manjka realizacija zadnjih 

dveh mesecev leta 2017. 
- Kaj se bo v okviru OPPN Brajda za znesek 900.00,00 eur natančno delalo? 

- Kje bo stala Brv Gadiča? 

- Predlaga omejitev rezervacije na 30.000,00 eur. 
- Strinjanje z nakupom objekta za izgradnjo stanovanj. 

- Izgradnja bazena v Tolminu, primerjava z občino Ravne na Koroškem. 
       

V zvezi s predlogi oziroma vprašanji, ki jih je podala članica občinskega sveta Renata Pavc so župan in 
posamezni zaposleni v občinski upravi podali naslednje odgovore:  

     

Miran Drole: 
- Brv bo stala pod daljnovodom, most bo na Modrejanski ravnini, omogočena bo povezava s 

kolesarsko potjo. 
 

Janja Bičič: 

- Obrazloži proračunsko rezervo, pove, da je z zakonom omejena na 2% višine proračuna, kar 
pomeni, da bi lahko bila v višini 234.000, 00 eur, ta sredstva se nameni za tista dejanja, ki jih 

ni mogoče planirati (mrliška služba, povišanje cen storitev na gradbenem trgu, zavarovanje 
občanov, cene vrtcev), sedanja višina sredstev je opredeljena na podlagi izkušenj iz preteklih 

let, problematiko medletne realizacije, spremembe programov, kar je v preteklem obdobju 
zahtevalo prerazporeditve. 

- V kolikor bi bila rezerva v preteklih letih višja, bi bilo lažje izvesti marsikateri projekt, višja 

rezerva omogoča hitrejši odziv na stanje na trgu (gradbeništvo). 
- Realizacija je podana za dejansko izkoriščenje 10-mesečnega obdobja, pričakovana letna 

realizacija je predvidena z upoštevanim indeksom in jo je moč prebrati v obrazložitvah, ki so 
sestavni del proračuna. 

 

Matjaž Kos: 
- Letos je bila narejena idejna zasnova stadiona, pridobljeno je soglasje za obnovo atletske steze 

in nogometnega stadiona. 
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- Steza bo vsebovala dvojni radij, na 100 m dolžini bo osem prog, prostor za skok v daljino bo 

znotraj stadiona, igrišče bo zadostovalo predpisom za 2. SNL. 
- V nadaljnjih fazah pa se planira ustrezno razsvetljavo , bazen, hotel. 

 

Župan:  
- Idejna zasnova za bazen je narejena, Ravne na Koroškem imajo plavalno tradicijo. 

- Obstaja podjetniška pobuda o izgradnji bazena v središču mesta (Hotel Dvorec), občina bo 
sodelovala pri urejanju zemljišč. 

 
Janja Hadalin: 

- Pobuda za drugačno reševanje prometa – javno prevozno sredstvo na cesti Ljubinj – Podkuk. 

- Finančno težke projekte naj se predstavi. 

- Veliko projektov se prenaša iz 2018 v 2019, kakšni so razlogi? 

- Ali imajo vsi projekti dovoljenja lastnikov? 

- Ali obstaja idejna rešitev pešpoti Poljubinj? 

- Ali sledimo akcijskemu načrtu LEK? 

- Kaj je s staro šolo na Idriji pri Bači? 

V zvezi s predlogi oziroma vprašanji, ki jih je podala članica občinskega sveta Janja Hadalin so župan in 

posamezni zaposleni v občinski upravi podali naslednje odgovore:  

Miran Drole: 

- Razloži dosedanje usklajevanje za poti v OPPN Poljubinj, riše se že 5. ali 6. varianta, težave so 
z lastniki zemljišč. 

- glede LEK, javne stavbe so se energetsko sanirale, energetsko svetovanje poteka, HE Zadlaščica 

ni realizirana, javna razsvetljava je izvedena, za lesno verigo ne more dati popolnih podatkov, 

polnilnica električnih avtomobilov je realizirana, za DIP poteka ugotavljanje smotrnosti izvedbe 

projekta, CPS je sprejet, v začetku leta 2018 bosta predstavljeni obvoznici Most na Soči in Volče 

s strani DRSI, obvoznica Tolmin začetek v 2018, potekajo odkupi zemljišč, kolesarske poti se 

vzpostavljajo. 

Župan: 

- Zbor krajanov na Idriji pri Bači je jasno izrazil svoje želje za »novo« stavbo za potrebe delovanja 

KS, temu se je sledilo, dobili so objekt, ki je sedaj v njihovem upravljanju, zamenjali so streho 

s svojimi sredstvi, stari šoli so se odpovedali, želijo, da se poruši in pridobi prostor ob igrišču, 

trenutno je tožba na Upravnem sodišču zaradi nasprotovanja rušitvi Zavoda za kulturno 

dediščino. 

 

Borut Rovšček: 

-    Prenosi sredstev na Brajdi, ni dogovora pri teniškem igrišču. 

-    Za cesto Cerkno-Bukovo so opravljene geološke raziskave. 

-    ČN Volče, ni realizacije zaradi čakanja na gradbeno dovoljenje in zaradi sanacije  smetišča. 

- Ureditev ceste Brežič-Tolmin, poleti dobili gradbeno dovoljenje, čaka se vodnogospodarsko 

soglasje, hkrati se bo urejalo zid na Kalatejo. 
- Vodovod Čiginj-Volče, ni bilo pridobljeno soglasje za zaporo ceste, ker se je predvidevalo 

gradnjo mostu na Most na Soči, zato prerazporeditev denarja na Dijaško ulico. 
 

Karel Laharnar: 

- Pohvalil sprejetje OPPN Šentviška Gora, želi nadaljevanje, da se pride do parcel, ki se jih ponudi 
zainteresiranim kupcem. 

- Investicija občine v letu 2019 v večnamensko dvorano na Šentviški Gori naj se poveča na vsaj 
100.000,00 eur, saj so občani pripravljeni še vedno sodelovati in s svojim delovanjem in 

zbiranjem sredstev prispevati za obnovo. 

- Na trasi ceste Daber-Stopnik naj se prične z odkupi zemljišč. 
- Potrebno je planirati zamenjavo strehe na OŠ Šentviška Gora, jo energetsko sanirati, ogrevanje 

pa naj se združi z dvorano. 

- Cesta Šentviška Gora-Bukovski vrh -  zagotovi naj se normalna prevoznost. 

- Cesta v vas Polje potrebna obnove. 
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V zvezi s predlogi oziroma vprašanji, ki jih je podal član občinskega sveta Karel Laharnar so župan 

in posamezni zaposleni v občinski upravi podali naslednje odgovore:  

 

Župan: 

- Občina lahko prispeva več denarja v projekt kot ga je obljubila. 

- Cesta Daber-Stopnik po vrstnem redu trasiranje, parcelacija, odkupi. 

Miran Drole: 

- Pri zgoraj omenjeni cesti problem pri vključevanju na državno cesto, saj je bil pri rekonstrukciji 

ta izvoz odrezan, drugi dostop pa je privaten in je potrebno opraviti razgovore, hkrati pa 

potekajo dogovori z Elektro Primorska o so investiranju tudi za potrebe izgradnje kablovoda. 

 

Florjan Leban: 

- Pripombe na realizacijo, pohvali CPS, realizira naj se še povezavo proti Doljam, Gabrjam mimo 

Gradu. 

- Opozori na slabo stanje ograje na mostu čez Tolminko. 

- Sprašuje o reševanju stanovanjske politike za mlade, pohvali idejo o Programu za starejše. 

- Velike investicije naj se predstavi. 

- Pri vodovodu Tolminski Lom naj se doda še cev za optični kabel. 

- Vstopna točka na Kozlov rob, odkupi naj se zemljišče. 

- Želi vedeti kam se bo širilo ozemeljsko gospodarstvo. 

- Za kmetijstvo naj se pusti vsaj 50.000,00 eur tudi v bodoče in ne 35.000,00 kot je sedaj 

planirano. 

- Opravi naj se analiza prihodkov po dejavnostih glede na vložena sredstva. 

- Vodarna Žabče že v letu 2019. 

V zvezi s predlogi oziroma vprašanji, ki jih je podal član občinskega sveta Florjan Leban so župan in 

posamezni zaposleni v občinski upravi podali naslednje odgovore: 

 

Miran Drole: 

- Za potrebe načrta poslovnih gradenj je raziskavo delal PRC, ki je identificiral problematiko, 

ugotovili imamo nakupe stavbnih zemljišč na zalogo, ugotovili so število praznih poslovnih 

prostorov, kje je sploh še smotrno imeti cone, zaključili, da načrta ne potrebujemo, kar ni res, 

je posledica slabega odziva podjetnikov na raziskavo. 

- Lastniki zemljišč ne želijo prodajati le-teh za kar je kriva tudi slaba davčna zakonodaja, zato 

trenutno ni mogoče načrtovati Poslovne cone Poljubinj 2. 

Matjaž Kos: 

- Kritina na OŠ Šentviška Gora je manj primerna, stanje ni kritično, sanacija predvidena v letu 

2019. 

- Pripravlja se razpis za stanovanja namenjena mladim. 

- Ureditev vstopne poti na Grad je trenutno na točki, kjer se odloča kako naprej, načrtovana je 

strokovna pot, obnova stolpa. Investicija je velika, potrebno poiskati zunanje vire financiranja, 

predvideno je običajno vzdrževanje poti v predlogu proračuna v višini 5.000,00 eur. 

     Bojan Drole: 

- Pogreša konkretne predloge članov občinskega sveta glede sprememb proračuna. Predlogi so 

bili dani že na odborih. Odbori bi morali predstavljati sito in predstaviti najoptimalnejše predloge. 

Ob takem delu odbori izgubljajo svojo funkcijo in pomen. 

- Predlaga, da se doda sredstva za 1. fazo gradnje vodovoda Lom, cesti Daber-Stopnik. 

      Matjaž Žbogar: 

- Investicije za štiri KS – moralo bi biti jasno kam gre denar, med temi naj ne bosta Kneža in 

Trebuša. 

- Rezervacije – povišanje razume, vendar je preveliko in naj se od tam vzame in razporedi 

drugam. 

- Želi odgovor na predlog Nadzornega odbora o sprejemanju proračunu . 
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V zvezi s predlogi oziroma vprašanji, ki jih je podal član občinskega sveta Matjaž Žbogar so župan 

in posamezni zaposleni v občinski upravi podali naslednje odgovore: 

 

Župan: 

- Ve se kam gredo sredstva za štiri KS. 

 

     Janja Bičič: 

- Jasno in natančno razloži zakonske podlage in javnofinančne predpise, ki določajo sprejemanje 

proračuna. Pove, da je sprejemanje proračuna dvofazno, v poslovniku Občinskega sveta Občine 

Tolmin zapisano v 90. členu. Poudari, da je proračun sestavljen iz treh delov, ki se sprejemajo 

z odlokom. Prav tako tudi proračunski priročnik, ki ga je izdalo Ministrstvo za finance govori o 

odloku. Tako je sestavljen tudi tokratni predlog proračuna in meni, da ni v nasprotju z zakonom. 

 

     Danijel Oblak: 

- Vsa leta se je sprejemal Odlok o proračunu, zato SPK v zvezi s tem nima nikakršnih zadržkov. 

- NO bi moral že na začetku mandata opozoriti na to. 

- Pozdravlja ureditev Gregorčičeve ulice in Brajde. 

- Opozori na to, da vsi predlagajo investicije, nihče pa ne predlaga, kaj naj bi se iz proračuna 

izvzelo. 

- Tudi sam želi urejeno staro jedro mesta, gre za veliko investicijo. 

- Izrazi tudi mnenje o rentabilnosti  morebitnega bazena na Brajdi. 

Matej Skočir: 

- Kolesarske poti – Gabrje-Kamno in Kamno-meja z občino Kobarid. 

- Nakup električnega avtomobila. 

Miran Drole: 

- Občine so pripravile projekte kolesarskih poti, poslani so na IKRO, proti Mostu na Soči že 

potekajo priprave, del je že realiziran s strani države, del kolesarskih poti je vezan na občino in 

CPS, za odsek proti Kobaridu so sredstva zagotovljena v višini 1.700.000,00 eur, potekajo 

usklajevanja idejnega načrta. 

- Občinska sredstva se ne nanašajo na državne kolesarske poti, občina ima komisijo, ki se s tem 

aktivno ukvarja, dogovarjajo se o označevanju kolesarskih poti, povezovanju z državnimi. 

- Podporne zidove na cesti Selišča-Kobarid ima v načrtu DRSI. 

      Aleš Manfreda: 

- Projekti so dobri, povečujejo kvaliteto življenja v občini. 

- Predlaga energetsko sanacijo večnamenskega objekta v Dolenji Trebuši. 

- Makadamske poti v KS-ju naj se uredijo sistematično na osnovi ažurnega seznama. 

Borut Nikolaš: 

- Predlaga elektrifikacijo bunkerjev v Pologu – spodbujanje turizma, zgodba, ki se poveže z 

Javorco. 

 

Predsedujoči je predlagal, da se sprejme Odlok o proračunu skupaj s pripombami, v prvi obravnavi.  

Predlog sklepa je dal na glasovanje. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 22 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

 

S K L E P 
 

Sprejme  se Odlok o proračunu skupaj s pripombami, v prvi obravnavi. 
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K 5. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske 

uprave Občine Tolmin, v prvi obravnavi.  

 
Uvodno predstavitev je podal Davorin Simčič. Povedal je, da veljavni Odlok o organizaciji in delovnem 

področju občinske uprave Občine Tolmin (v nadaljevanju Odlok) izhaja iz leta 1995 in ima za današnje 
potrebe nekatere pomanjkljivosti, ki se jih s predlogom novega Odloka odpravlja in posodablja. Število 

zaposlenih se ne bo bistveno spremenilo, dodaja se možnost ustanovitve dveh dve delovnih mest na 
zaupanje, za katere kandidate izbere župan, organizacija oddelkov ostaja enaka, uvede se naziv občinski 

pravobranilec, kar omogoča povračilo sodnih stroškov. Po prebivalcih podobno velike občine  imajo 

podobne rešitve, občinska uprava občine Tolmin ne izstopa po številu zaposlenih, prej nasprotno.  
 

V imenu Statutarno pravne komisije je poročal predsednik le – te Danijel Oblak, ki je povedal, da je z 
redakcijskimi popravki, s pravnega vidika čistopis primeren za nadaljnjo obravnavo na Občinskem svetu. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 
 

Friderik Lapanja je predlagal, da se opravi analiza iz katere bo razvidno struktura zaposlenih na občini 
in nalog, ki jih za potrebe občine opravljajo zavodi, saj imajo druge občine v primerjavi z našo marsikaj 

znotraj, kar smo mi dali zavodom. 
 

Danijel Oblak je povedal, da je pregledal organizacijo občinskih uprav več občin, tudi glede na višino 

proračuna. Pojasnil je, da so občinske uprave organizirane različno. Posebnost Občine Tolmin je, da 
družbene dejavnosti sodijo v urad župana. Ne nasprotuje takšni ureditvi, vendar meni, da področje ne 

sodi v urad župana. 
 

Davorin Simčič je pojasnil, da ima Občina Tolmin veliko zavodov, ki opravljajo različna dela. Analiza bi 

bila težko izvedljiva. Veliko zavodov je skupnih s preostalima posoškima občinama prav tako je skupna  
tudi medobčinska uprava, dva zavoda pa sta samostojna. Med občinami drugod po Sloveniji je podobno, 

tudi drugje se del dejavnosti opravlja izven občinske uprave, večinoma v zavodih. V Avstriji pa večinoma 
vse delo opravljajo znotraj občinskih uprav, ki imajo zato tudi veliko število zaposlenih.  

 

Friderik Lapanja je bil z odgovorom zadovoljen. 
 

Župan je povedal, da je nova ureditev plod temeljitega premisleka, narejena optimalno. 
 

Gorazd Leban je povedal, da je ureditev sprejemljiva, sam se je pred kratkim zglasil na Občini Žiri in 
meni, da je tam delo slabše organizirano.  

 

Danijel Oblak je povedal, da Občina Žiri sicer opravlja vse funkcije. 
 

Predsedujoči je predlagal, da se sprejme Odlok o organizaciji in delovnem področju občinske uprave 
Občine Tolmin, v prvi obravnavi.  Predlog sklepa je dal na glasovanje. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 22 članov OS. Člani OS so z 22 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
 

S K L E P 
 

Sprejme se Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine Tolmin, v 

prvi obravnavi. 

 

 

Glede na to, da v razpravi niso bile podane pobude za spremembe ali dopolnitve odloka je predsedujoči 
predlagal, da se sprejme Odlok o organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine Tolmin, 

tudi v drugi obravnavi.  Predlog sklepa je dal na glasovanje. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 22 članov OS. Člani OS so z 22 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

 

S K L E P 
 

Sprejme se Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine Tolmin, v 

drugi obravnavi. 

 

K 6. točki dnevnega reda. 

Obravnava poročila  Nadzornega odbora o nadzoru poslovanja Javnega zavoda Posoški 
razvojni center v letih 2015 in 2016.    

 
Poročilo Nadzornega odbora je predstavila Milena Velišček. Dejala je, da so odkrite napake v nekaterih 

aktih, ki pa ne pomenijo oškodovanja javnih sredstev. Predlagali so ukrepe za odpravo nepravilnosti. 

Napaka prenizko izplačanih plač je odpravljena. Prav tako so pozvali vse tri občine ustanoviteljice, da v 
svoj program dela uvrstijo spremembo Odloka o ustanovitvi Zavoda. Nadzor PRC-ja opravlja tudi Občina 

Kobarid, ki pa še ni poročala o ugotovitvah. 
 

Almira Pirih je povedala, da nadzor smatra kot pozitiven, saj želi, da je poslovanje Zavoda optimalno. 
Pri popravljanju Odloka o ustanovitvi je pripravljena sodelovati, meni pa, da je to delo občin 

ustanoviteljic. Dejala je, da pričakuje oblikovanje pravne službe, ki bo skrbela za pravno svetovanje 

zavodom, saj zunanja pravna svetovanja ne prinašajo rezultatov. 
Sistematizacijo znotraj zavoda so pripravljali sami. Ni bilo sprejeto, saj Svet zavoda ni bil sklepčen. 

Predvidevajo sprejem po zaključenih poročilih vseh Nadzornih odborov. 
Napake pri plačah so nastale v preteklosti pri delavcih, ki so delali preko javnih del. 

Odstopanj pri finančnih poročilih ni bilo. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

 
Friderik Lapanja je pohvalil delo Posoškega razvojnega centra. 

 

Valter Valentinuzzi je menil, da je poročilo Nadzornega odbora dobro. Zanimalo ga je kdo bo naredil 
akcijski načrt. Želel je vedeti kako, na kašen način se delijo sredstva v PRC-ju. 

 
Župan je povedal, da spreminjanje aktov zavodov, katerih ustanoviteljice so vse tri posoške občine 

zahteva veliko trdega dela. To delo je do sedaj opravljal Davorin Simčič, direktor Občinske uprave. 
Trenutno se občine dogovarjajo o razpisu za pravnika, ki bo urejal pravna vprašanja skupnih zavodov. 

Zahvalil se je Nadzornemu odboru za korektno opravljeno delo. 

 
Renata Pavc je vprašala, če je občina spregledala primanjkljaj, ki je nastal v poslovanju PRC-ja. 

 
Župan je povedal, da bo priskrbel odgovor. 

 

Gorazd Leban je povedal, da bi rad izvedel za ukrepe in, da vidi pomanjkljivo transparentnost poslovnih 
rezultatov. 

 
Milena Velišček je odgovorila na vprašanje Renate Pavc in povedala, da se je izguba delila po 

računovodskih pravilih in ne po deležih navedenih v statutu. Svet zavoda mora odločiti, da se popravek 
naredi za nazaj. 

 

Almira Pirih je dejala, da se v tolmačenje aktov ne bo spuščala, financiranje je določeno glede na število 
prebivalcev v občinah. Strinja se s popravnimi ukrepi o katerih namerava poročati v prihodnje. 

 
 

K 7. točki dnevnega reda. 

Volitve in imenovanja. 
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Ob 21.20 uri je sejo občinskega sveta zapustil Matjaž Žbogar tako, da je sejo nadaljevalo 21 članov 

občinskega sveta.  
 

Poročal je Borut Nikolaš, predsednik KMVVI, ki je povedal, da tudi drugi poziv za imenovanje 

predstavnika v Svetu OŠ Tolmin ni bil uspešen, saj je bil predlog kandidature vložene s strani Dor-a 
nepopoln zaradi pomanjkljive obrazložitve. Prav tako je pojasnil, da je Svet zavoda KŠM kot primernega  

kandidata za direktorja imenoval Branka Veliščka, ter predlagal Občinskemu svetu, da izda soglasje k 
sklepu o imenovanju Branka Veliščka. 

 
Davorin Simčič je dopolnil potek izbire direktorja zavoda. 

 

Predsedujoči je povabil Branka Veliščka k predstavitvi. 
 

Branko Velišček je strnil smernice, ki ga bodo vodile pri upravljanju zavoda. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo. Razpravljavcev ni bilo.  

 
Predsedujoči je predlagal, da se sprejme sklep s katerim Občinski svet Občine Tolmin soglaša s sklepom 

Sveta zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin z dne 16. 10. 2017, da se za direktorja Zavoda 
KŠM imenuje Branka Veliščka. 

  
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 21 članov OS. Člani OS so z 21 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin soglaša s sklepom Sveta zavoda za kulturo, šport in mladino 

Občine Tolmin z dne 16. 10. 2017, da se za direktorja Zavoda KŠM imenuje Branka Veliščka. 
 

 
 

Seja je bila zaključena ob 21.50 uri. 

 
 

 
 

        DAVORIN SIMČIČ,                                               UROŠ BREŽAN,                        
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE                                              PREDSEDUJOČI          

                                                   

 


